
Referat d. 12 maj 2022 

Mødedeltagere: Jeanett, Stine, Mija, Jan, Chalotte, Bente og Camilla 

 

- Vi snakker om overvågning på området efter opfordring fra 
ejendomskontoret. 

- Der er blevet spurgt fra ejendomskontoret om nedtagning af sandkasser ved 
blok 1 og 3 og det blev ensstemning vedtaget. 

- Der snakkes om husordenen om hvilke ændringer der skal laves og det 
besluttes at Mija og Camilla sætter sig ned og retter den til.  

- Der drøftes hjemmeside og ændringer af hjemmesiden ved navne mm. 
- Der skrives et sommerbrev til beboerne.  

 


